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BR.0012.3.3.2021 
 

Protokół nr 12 

 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska Rady Gminy 
Bestwina odbytego w dniu 4 listopada 2021 roku w sali posiedzeń Urzędu Gminy  
w Bestwinie. 
 
Posiedzenie rozpoczęto 4 listopada 2021 roku o godz. 15:34, a zakończono o godz. 17:57 
tego samego dnia.  
 
W chwili rozpoczęcia posiedzenia wzięło udział 9 na 10 radnych Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska.   
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Modernizacja wodociągów na terenie gminy Bestwina ze szczególnym 

uwzględnieniem wymiany odcinków rur stalowych – zarys planu działania na 
najbliższe lata. 

3. Kanalizacja południowej części Bestwiny oraz Janowic – stan obecny projektu  
i możliwości finansowania w najbliższym czasie. 

4. Sprawy bieżące. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

 

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy  
i Kształtowania Środowiska Pan Marek Szymański. 
Przywitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Artura Beniowskiego, Prezesa spółki P.K. 
KOMBEST sp. z o.o. Pana Wacława Waliczka, członków Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy 
i Kształtowania Środowiska oraz pozostałych radnych uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania 
Środowiska przedstawił porządek obrad komisji. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia.  
Listy obecności stanowią załącznik do nin. protokołu. 
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Ad. 2    

Modernizacja wodociągów na terenie gminy Bestwina ze szczególnym 

uwzględnieniem wymiany odcinków rur stalowych – zarys planu działania na 

najbliższe lata. 

Przewodniczący Komisji Marek Szymański dokonał wprowadzenia do punktu 
drugiego posiedzenia przypominając zebranym, że w przeszłości temat ten był 
już podnoszony, m.in. podczas posiedzenia wyjazdowego do P.K KOMBEST. 
Problem przestarzałej sieci wodociągowej złożonej z rur stalowych głównie na 
terenie sołectw Janowic oraz Bestwiny generuje m.in. następujące problemy: 
- częste awarie wodociągów na odcinkach rur stalowych;  
- korozja rur powoduje zabrudzenia wody tlenkami żelaza; 
- zły stan rur stalowych ogranicza możliwości podnoszenia ciśnienia w układzie 
doprowadzania wody, co czasem skutkuje brakiem wody w niektórych rejonach 
głównie sołectw Janowice i Bestwina, a także sołectwa Kaniów oraz ogranicza 
możliwości korzystania z hydrantów przez straż pożarną; 
 
O godzinie 15:37 na obrady komisji dotarł Radny Łukasz Furczyk. Stan członków 
Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska: 10 radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Marek Szymański przekazał głos Prezesowi spółki P.K. 
KOMBEST. 
 
Prezes spółki P.K. KOMBEST sp. z o.o.  Pan Wacław Waliczek przedstawił obecny 
stan wodociągów na terenie gminy Bestwina oraz główne naprawy bieżące sieci 
wodociągowej w roku 2021. 
 
Główne remonty sieci wodociągowej złożonej z odcinków rur stalowych 
obejmowały w roku 2021: 
- 1 km sieci na ul. Granicznej w Janowicach wzdłuż ul. Janowickiej do ul. 
Krakowskiej na wysokości posesji Pana Kudrysa w celu przepięcia zasilania  
z ulicy Pszczelarskiej na Pasiekach – koszt około 190 000,00 zł; 
- wymiana części rur wzdłuż ulicy Janowickiej oraz ulicy Krakowskiej do 
wysokości posesji Pana Kudrysa pozwoliła na przepięcie zasilania z ul. 
Pszczelarskiej (Pasieki) do zasilania wodociągów przy ul. Granicznej; 
- odcinek pomiędzy ul. Prusa, a posesją nr 10 – wymiana rury fi 250 wraz  
z wszystkimi przyłączami – koszt: 105 000,00 zł; 
- ulica Borowa / ul. Janowicka – odcinek 200 m plus przyłącza o długości około 
150 m – koszt: 50 000,00 zł; 
- wymiana wszystkich przyłączy przydomowych w 2021 na odcinku około 1500 
m w kwocie około 150 000,00 zł; 
Spółka P.K. KOMBEST w 2021 wydała własnych środków na remonty, awarie 
sieci wodociągowych około 496 000,00 zł. 
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Prezes Wacław Waliczek przedstawił również plany robót, remontów na sieci 
kanalizacyjnej do końca 2021 roku: 
- pomiędzy posesją Pana Damek, a posesją Pana Bubaka; 
- do Pani Mańdok; 
- odcinek w Bestwinie; 
 
W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Bestwina – Artur Beniowski, Jerzy Stanclik, 
Grzegorz Owczarz, Łukasz Furczyk, Marcin Gac, Łukasz Zdeb, Magdalena Wizner-
Wilczek, Marek Szymański 
 

Ad. 3                                                                                                                                               

Kanalizacja południowej części Bestwiny oraz Janowic – stan obecny projektu  

i możliwości finansowania w najbliższym czasie. 

 
Przewodniczący Komisji Marek Szymański poprosił Wójta Gminy Bestwina Pana 
Artura Beniowskiego o przekazanie najnowszych informacji dotyczących 
omawianego punktu posiedzenia komisji.  
 
Wójt Gminy Bestwina, Pan Artur Beniowski przedstawił źródła finansowania dla 
tej inwestycji, która jest podzielona na 3 etapy. Na obszar Bestwiny są już 
pozwolenia na budowę dla dwóch etapów, które jeszcze nie są prawomocne, gdyż 
mieszkańcy mają jeszcze czas na wnoszenie uwag i wniosków. Odnośnie sołectwa 
Janowice (południowa część) to pozwolenie na budowę winno być przyznane 
jeszcze w listopadzie b.r. W związku z powyższym całość dokumentacji na cały 
planowany obszar inwestycji winna być gotowa do końca tego roku. 
 
W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Bestwina Pan Artur Beniowski, Prezes firmy 
P.K. KOMBEST Pan Wacław Waliczek, Marek Szymański, Łukasz Furczyk, Marcin 
Gac, Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

    Ad. 4                  

    Sprawy bieżące. 

 

 Wójt Gminy Bestwina Pan Artur Beniowski zaprosił radnych na oficjalne 
Uroczystości związane z obchodami Dnia 11 Listopada, które rozpoczną się o godzinie 
9:00 mszą świętą w kościele w Bestwinie. 
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Ad. 5 
Zakończenie posiedzenia  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy i Kształtowania Środowiska 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji w dniu 4 listopada 2021 roku  
o godzinie 17:57. 
 
Nagranie z przebiegu obrad stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 
 
 
 

 Przewodniczący  

Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy 
i Kształtowania Środowiska 

 

Marek Szymański 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: Marek Szymański 




